
Referat af bestyrelsesmøde i G.L.I.F  

  

Mandag den 29. april 2019 kl. 19.30  
  

Tilstede: Peter Wildt Kristensen (formand), Niels Larsen (kasserer), Grethe Sandberg (kasserer suppleant), Anne 

Scharstein (Sekretær), Martin Klindtworth (næstformand/floorball), Anders T. Jensen (fodbold), Martin Nielsen 

(håndbold), Tine Boysen (Gymnastik), Søren Nielsen (Idræt om dagen), Sanne Borg (tennis)  

  

Fraværende med afbud: Frede Nedergaard (billard), Trine Meinild (Fest & Ide)  

Fraværende uden afbud: Ingen  

  

Punkt   Dagsorden  Bemærkninger  

1.  Godkendelse af referat   •  Godkendt  

2.  Orientering  • Peter udsender løbende materiale han modtager på mail frem for at 

afvente bestyrelsesmøde.   

Der er udsendt nyhedsbrev fra DIF (Foreningsfokus) samt invitation 

fra DGI Sydvest til temaaften om adfærdsdesign den 7. maj kl. 

1921.30 på Bramming Gymnastik- og Idrætsefterskole.  

  

• FU har haft møde med tennis, som har foreslået, at der nedsættes et 

udvalg til at rekruttere frivillig arbejdskraft til arrangementer. 

Forskellige muligheder blev kort drøftet. Punktet tages op på det 

kommende bestyrelsesmøde i maj.  

  

• Jes (hallen) er pt sygemeldt, men håber snart at være tilbage.  

  

• Peter minder om, at han gerne vil deltage i udvalgsmøder, så han kan 

hilse på alle udvalgsmedlemmer.  

3.  Økonomi  • Niels beder om bestyrelsens accept til at lukke konto i Danske Bank, 

idet kontoen fremover skal være en foreningskonto, hvilket medfører 

øgede gebyrudgifter. Det blev besluttet, at lukke kontoen og at 

muligheder i andre lokale banker undersøges. GLIF ønsker fortsat at 

have indeståender i flere banker for at minimere risici.  

   

• Girokonto i Sydbank lukkes, da den ikke bruges mere.  

  

• Fuldmagt til Andelskassen blev underskrevet.  

  

• Bondeballets underskud blev en smule mindre end forventet, dvs  

10.870 kr.  

  

• Opfordring til altid at huske at aflevere bon til kasserer, når der købes 

ind.  

  

• Vedr. børneattester mangler der stadig en del – opfordring til at 

kontrollere e-boks og godkende.  
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4.  Nyt fra udvalgene  •  Fodbold  

Er i gang med sommersæson.  

Efter sommerferien forventes der kun at være hold vedr. Små Fødder 

og Senior. Der er pt. kun ganske få spillere på U16 og U11.  

  

Derudover mangler der udvalgsmedlemmer.  

  

  •  Håndbold  

Kæmper også med små ungdomsårgange, men arbejder med 

samarbejder med andre klubber, fx Holsted.  

  

Er ved at forberede ny ungdomsstruktur, som fremover er ulige 

årgange (U11, U13 osv).  

  

Samarbejdet med konsulent fra JHF vedr. forbedring af 

børne/ungemiljøet er godt i gang. Der afholdes møde med 

ungdomstrænerne om fremtiden – Peter vil gerne deltage.  

  

Det har generelt været en god håndboldsæson hvor mange yngre 

hold er rykket fra B til A. Der satses på flere medlemmer næste år.  

  

Vedr. byfest står Håndbold for arrangementet torsdag vedr. 

fællesspisning.  

  

  •  
Gymnastik  

Arbejder på at blive klar til den nye sæson i forhold til trænere og 

hold.  

  

Afventer godkendelse på ansøgning om at blive certificeret 

springsikker forening.  

  •    

Floorball  

Sæsonen er ved at gå på hæld.   

  

Landsstævnet i Frederikshavn var en stor succes på trods af at alle 

kampe blev tabt. Der mangler at indsamles kr. 2500 kr. til udgift til 

bus.  

  

Gørding tabte mesterskabskampen i 2. division på landsplan mod 

Esbjerg 4-1, da Esbjerg simpelthen havde et bedre hold… På lørdag 

skal Old Boys forsvare deres sølvmedalje.  

  

  •  Billard  

Ikke tilstede – intet nyt.  

  

  •  Fest & Ide  

Ikke tilstede.  

  



Referat af bestyrelsesmøde i G.L.I.F  

  

  •  
Idræt om dagen  

Intet nyt - er gået på sommerferie.  

 

  •    

Tennis  

Sæsonen er ved at gå i gang.   

På lørdag den 4. maj afholdes Tennissportens Dag med åbent hus fra 

kl. 14-16.  

  

Der holdes netværksmøde for at få et samarbejde vedr. behov 

etableret i Esbjerg Kommune.  

  

Tennis vil gerne ansøge Støtteforeningen om tilskud til en boldkanon.  

Ansøgningen sendes til Anne, som videresender til Støtteforeningen.  

5.  Forsikring af GLIF’s 

værdier  

•  Det er uklart om hallens forsikring dækker GLIFS redskaber. Der 

afholdes møde vedr. afklaring af forsikringer i hallen tirsdag den 30. 

April. Viser det sig at der ikke er dækning skal de enkelte udvalg 

snarest lave et samlet estimat på deres værdier, så der kan indhentes 

forsikringstilbud. Peter følger op.   

6.  Gørding.dk  •  Peter opfordrede igen udvalgene til at opdatere deres sider på 

Gørding.dk.   

Anne søger for at sende samtykkeerklæringer til udvalgene i 

forbindelse med portræt/holdbilleder.  

  •  Anne undersøger mulighed for på glif.gording.dk at få lavet menu 

vedr. bestyrelse, herunder referater.  

  •  På Glif.dk skal der kun ligge en guide til betaling under udvalgene. 

Anne kigger på dette.  

7.  Multibanen  •  Ikke så meget nyt. Der arbejdes fortsat på i samarbejde med 

fundraiser at søge flere fonde om støtte. Mulighed for arrangement i 

stil med spinning-eventet ved hallens jubilæum undersøges.  

8.  Evt.  •  Sanne orienterede om, at Lokalrådet planlægger en ”Kend din by”-dag 

lørdag den 28. september 2019, med en masse forskellige aktiviteter 

rundt i hele byen.  

Der skal nedsættes en styregruppe som tovholder på arrangementet 

og der afholdes et fællesmøde onsdag den 22. maj 2019.  

GLIF bakker selvfølgelig op omkring arrangementet. Punktet tages op 

på bestyrelsesmødet den 12. juni 2019.  

  

  •  Fodbold har modtaget forespørgsel på at bytte hjælpere til byfest med 

Føvling, det kunne fx være fredag til fredag, hvor der ofte mangler 

hjælpere i bar. Anders undersøger muligheder med Susanne fra 

Byfestudvalget.  
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  •  
Håndbold efterlyser datoer for arrangementer i hallen i 2019/2020 af 

hensyn til hal-booking:  

Julefrokost: 16. november 2019  

Kandis-fest: 11. januar 2020  

Gymnastikopvisning: 15. marts 2020  

Temafest: 7. marts 2010  

  

  •  Håndbold spørger om mulighed for kun at betale ½ kontingent, hvis 

man kun kan deltage i træning frem til jul. Dette er muligt og aftales 

med kasserer.  

  •    

Floorball meddelte, at der har været problemer med at gulvet i hallen 

ikke rengøres tilstrækkeligt. Kritikken er videregivet til hallen og der 

tages hånd om det.  

  

  •  

Fodbold vil gerne annoncere i Sognebladet efter medlemmer til udvalg.  

Næste møde: tirsdag den 14. maj 2019  

Punkter til dagsorden: Frivillighedsudvalg   

  

Referent  

Anne Scharstein, sekretær  

  


